
Referat fra bestyrelse møde 24. februar 2011 

 

Dagsorden for Lokalrådets ordinære bestyrelsesmøde  
Torsdag den 24. februar 2011 kl. 19.00  

Mødet afholdes i Jerlev Forsamlingshus 
 

Mødedeltagere: 
Annemarie Holt 
Knud Erik Laursen 
Trine Rasmussen 
Bent Juhl Jørgensen 

 Hans Erik Pedersen 
 Anne Birgitte Levisen 
  
Forhindret: 
  
Mødeleder: 
 Annemarie Holt 
  
Dagsorden iht. bestyrelsens forretningsorden 

 

Dagsorden Notater 
1. 
Registrering af mødedel-
tagere og afbud. 
 

 
 

2. 
Godkendelse og opfølg-
ning af referat fra sidste 
møde. 
Bestyrelsesmøde den 23. septem-
ber2010 

 

 
 
Vedrørende stiludvalget (pkt.4): Det er Friluftsrådet der søges 
midler hos og ikke Vejle Kommune. 

3. 
Orientering fra forman-
den: 
 
3.1 
Sekretærposten/mailadresse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3.2 
Grønt Forum – projekt om 
energirenovering 

 
Lokalrådes mailadresse: oej.lokalrådet@gmail.com 
Når mailen er driftsikker, skal alt information – eks. fra Vejle 
Kommune – via denne adresse. 
 
Sekretærposten går på tur. Rækkefølge: 

 Hans Erik Pedersen 

 Anne Birgitte Levisen 

 Trine Rasmussen 

 Bent Juhl Jørgensen 

 Knud Erik Laursen 

 Annemarie Holt 

Referaterne gemmes i en mappe. Det er ingen journaliserings-
pligt på yderligere materiale. 
 
Trine og Annemarie sender indbydelse ud til håndværkere i 
Ødsted og Jerlev. 
Fra lokalrådet deltager følgende i formødet den 15. marts 

mailto:oej.lokalrådet@gmail.com
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(Trine og AM) 
 

2011: 
Trine, Hans Erik og muligvis Knud Erik. Deltagerne sørger selv 
for tilmelding, evt. via Trine. 

4. 
Orientering fra den øvrige 
bestyrelse: 
 
4.1 
Velkomstmappen – status 
 
 
 
4.2 
Stiudvalget – stiåbning/ sta-
tus 
 
 
 
 
4.3  
Lokalrådet skal favne! 
 
 

 
 
 
 
 
Reminder + ny tidsfrist til foreningerne vedrørende annonce-
ring og information. 
Middelfart Sparekasse vil sponsorere mapper – evt. møde med 
en repræsentant fra banken. 
 
En folder er udarbejdet, der kort beskriver stierne. Friluftsrådet 
ansøges om midler til trykning. Vejle Kommune sponsorerer et 
A4 kort. 
Markedsføring af stierne: Anne Birgitte planlægger en rundtur 
med Peer Høgsberg. 
 
 
Et opmærksomhedspunkt. 

5. 
Behandling af forslag og indkomne 
ønsker til øvrige dagsordenspunk-
ter. 

 
5.1 
Forfaldne ejendomme i  
området. 
 
 
5.2 
Hjertestarter 
 
5.3 
Byfornyelse i Ødsted 
 
5.4 
Ren by 
 
5.5 
Natur i byen (Knud Erik) 
 

 
 
 
 
 
 
. 
Trine rykker for et svar og et møde med lokalrådet 
 
 
 
Bent søger Trykfonden om midler til hjertestartere.  
 
 
Trine kontakter Peter Sepstrup for starttidspunkt. 
 
 
Den 3. april 2011 planlægges forårsrengøring i begge byer. 
Trine er tovholder i Ødsted og Bent i Jerlev. Spejderne kan 
eventuelt spørges, om de vil deltage. 
 
Beboerforeningen er repræsentanten i Jerlev. 
 
 

6.   
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Punkter til næste møde 
 
 

Snerydning 
 

7. 
Eventuelt 
 

 
Lokalrådet er blevet kontaktet af to personer vedrørende cy-
kelsti mellem Ødsted og Rugsted Vestvej. Vi støtter op om-
kring projektet, som allerede står på rådets liste over kom-
mende projekter. Når vi skal have møde med kommunen ved-
rørende forfaldne ejendomme, skal dette punkt også behand-
les. I denne forbindelse inviteres initiativtagerne med til mø-
det. Trine tager kontakt med kommunen. Se pkt. 5.1 
 
Næste møde: den 24. marts 2011 i Ødsted. 

 
 


